



شركة الشرقية للاستثمار
القابضة (ش.م.ع.ع.)

A'Sharqiya Investment
Holding Co. (SAOG)

Date: July 21, 2022

التاريخ 21 يوليو 2022م

Appointment of General Manager

تعيين مدير عام

We are pleased to inform our shareholders that the Board of Directors of A'Sharqiya Investment Holding Co.,(SAOG) have appointed Mr. Rajesh Venkiteswaran as General Manager and joined the Company effective from Wednesday, July 20, 2022. He would report to the Board of Directors and would be responsible for heading the operations of the Company and its subsidiaries.

يسرنا إبلاغ مساهمينا أن مجلس اداره شركه الشرقية للاستثمار القابضة (ش.م.ع.ع.) قد عين الفاضل/ فينكتسواران راجيش مدير عام وانضم إلى الشركة اعتبارا من يوم الأربعاء الموافق 20 يوليو 2022، وسوف يكون مسؤولاً أمام الشركة عن اداره عمليات الشركة وشركاتها التابعة

Mr. Rajesh has extensive experience in the GCC Equity markets as well as Private Equity Investments over two decades. In his earlier roles, Rajesh was acting CEO of Vision Asset Management Company and in charge of managing Mutual Fund schemes at the Company. Prior to this, he was an Investment Advisor to Diwan of Royal Court Pension Fund for 9 years. He has also served in advisory capacity to regulatory agencies and as board member of a listed mutual fund. He holds an MBA from India.

الفاضل/ راجيش لديه خبرة واسعة في أسواق الأسهم الخليجية فضلاً عن الاستثمار في الأسهم الخاصة على مدى عقدين. وضمن مهامه السابقة ، كان راجيش الرئيس التنفيذي بالنيابة لشركة فيجن لإدارة الأصول والمسؤول عن إدارة خطط الصناديق المشتركة في الشركة. وقبل ذلك ، كان مستشارا للاستثمار في صندوق تقاعد موظفي ديوان البلاط السلطاني لمدة 9 سنوات. وقد عمل أيضا بصفة استشارية للهيئات التنظيمية وكعضو مجلس إدارة في أحد الصناديق المشتركة المدرجة. وهو حاصل على ماجستير في إدارة الأعمال من الهند.

pm.pandururai

Pandururai Marimuthu

Interim Board Secretary



P.O. Box 47, Al Harthy Complex
Postal Code 118
Sultanate of Oman
Tel: 24566160, Fax: 24566162
C.R. : 4090438

ص.ب. ٤٧ ، مجمع الحارثي
الرمز البريدي ١١٨
سلطنة عمان
هاتف : ٢٤٥٦٦١٦٠ ، فاكس: ٢٤٥٦٦١٦٢
س.ت : ٤٠٩٠٤٣٨

البريد الإلكتروني: admin@asharqiya.com

Tax Card No.: 8108233